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Innspill til kommuneplanens arealdel 2023-2035 
  
Takker for godt og informativt møte på skolen i Åsa 18. oktober. 
  
Innbyggerne i Åsa ble på et folkemøte for flere år siden bedt om å komme med idèer for å utvikle 
stedet. To av idèene som ble foreslått har siden den gang blitt utviklet og realisert. Dette gjelder 
tilrettelegging for boligbygging som startet som prosjektet Åsa 2030 og oppstart av Steinsfjorden 
Montessoriskole 2016 som side har vokst for hvert år. 
  
Prosjektet Åsa 2030 engasjerte svært mange fra Åsa foruten to svært engasjerte stedsutviklere. Da ble 
det sett på mulighetene for spredt boligbygging og forsiktig utvikling av sentrumsområder i Åsa. 
Siden ble det samlinger med grunneiere som så muligheten for å legge til rette for å videreutvikle 
prosjektet Åsa 2030. Siden den gang har mange grunneiere vist interesse for å avgi grunn til 
boligbygging som meldt inn til kommunen. Forslaget som ble presentert på møte 18. oktober er neste 
fase i Åsa 2030, som nå gjelder området nord for skolen og noen mindre områder i nærheten av 
Åsakrysset. Ser på forslaget som en gunstig utvikling av Åsa 2030 og ser frem til flere boliger i Åsa. 
  
Tettstedet Åsa ligger svært gunstig med hensyn til nærhet av: 

• Oslo 
• Nordmarka 
• Steinsfjorden 
• skogen med lysløype 
• skole med Montessoripedagogikk 
• privat naturbarnehage 

  
Åsaveien fra Sundvollen til Hadelandsveien er en fylkesvei uten midtmerking gang-eller sykkelfelt. 
Veien har mange skarpe svinger og uoversiktlige strekninger. Åsaveien gjennom Åsa har tidvis stor 
trafikk av fjellfarende fredag ettermiddag og søndag kveld. Dessuten blir den brukt som 
beredskapsvei ved ulykker og trafikale utfordringer på E16 mellom Sundvollen og Hønen. I tillegg til 
stor utfartstrafikk er det også mye lokaltrafikk til Nordmarka og en mye brukt sykkelrute, dessuten 
brukes den som skolevei for lokalskoleelever og for videregående elever som reiser med buss. Det er 
ingen tvil om at veien trenger opprustning og vi forventer at kommunen påvirker fylket, slik at dette 
raskt bedrer trafikksikkerheten både for bilister og myke trafikanter. 
  
Med vennlig hilsen 
Jardar Johnsrud 
Åsa-patriot 
  


